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Förslag till dagordning vid årsmöte för Harads IF 898500-0614    2020-11-22 
  

 

 
§ 1.    Mötets öppnande samt information till deltagare via facebook. 

§ 2.    Val av mötesordförande. 

§ 3.    Val av mötessekreterare. 

§ 4.    Val av två justeringsmän. 

§ 5.    Val av två rösträknare.  

§ 6.    Fastställande av dagordning. 

§ 7.    Fastställande av röstlängd. 

§ 8.    Fråga om mötets behöriga utlysande. 

§ 9.    Styrelsens verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 

§ 10.    Fotbollssektionens och lagens verksamhetsberättelse. 

§ 11.    Sektionernas verksamhetsberättelser. 

§ 12.    Kassörens rapport samt revisorernas berättelse. 

§ 13.    Fråga om ansvarsfrihet för styrelse och sektioner. 

§ 14.    Beslut om medlemsavgifter för 2021, HIF, skoterföreningen samt Harads Gym. 

§ 15.    Val av ordförande till årsmötet 2022. 

§ 16.    Val av sekreterare till årsmötet 2020. 

§ 17.    Val av två ledamöter till årsmötet 2022. 

§ 18.    Val av två ersättare, en till årsmötet 2021 samt en till 2022. 

§ 19.    Val av två ledamöter till Allaktivitetssektionen till årsmötet 2022. 

§ 20.    Val av två ledamöter till Fotbollssektionen till årsmötet 2022. 

§ 21.    Val av tre ledamöter till Nöjessektionen, en till årsmötet 2021 samt två till 2022. 

§ 22.    Val av två ledamöter till Skotersektionen till årsmötet 2022. 

§ 23.    Val av tre ledamöter till Gymsektionen, en till årsmötet 2021 samt två till 2022. 

§ 24.    Val av två revisorer till 2021. 

§ 25.    Val av tre personer till valberedning för 2021. 

§ 26.    Övriga frågor att hänskjuta till styrelsen (inkomna motioner). 

§ 27.    Information från styrelsen. 

§ 28.    Mötets avslutning. 

 

  



Styrelsens/Föreningens verksamhetsberättelse 2020 
 

Harads IF:s styrelse har under året bestått av Karin Sandling, ordf, Kathrin Isaksson, sekr,  

Ann-Katrin Persson, kassör, Andreas Renberg, Håkan Sandling, Maria Norberg, Niklas 

Norberg, ledamöter, samt Marie Eklund ersättare.  

Revisorer har varit Eva Britt Larsson och Lars Norberg och valberedning Åsa Svanström. 

 

Styrelsen har under året hållit 10 protokollförda sammanträden samt därutöver ett stort antal  

träffar och arbetsmöten. 

 

Antalet medlemmar ligger på ungefär samma nivå som fjolåret. 

  

Den idrottsliga verksamheten har i huvudsak bestått av fotboll. På grund av Coronaläget i 

landet har det dock inte sett ut som tidigare år med aktiviteterna. Tyvärr var vi tvungna att 

lägga ner vårt herrlag pga för få spelare samt att vi inte kunde hitta någon tränare. Vi 

beslutade då att satsa mer på vår ungdomsfotboll och fick stor hjälp från NFF och Paulina 

Lindström. Under sommaren har det varit stor uppslutning på Kamrum av både barn, 

ungdomar och vuxna. 

 

Vi hade - liksom tidigare år - sommaraktiviteter på Kamrum, i samverkan med Svenska 

kyrkan, under några sommarveckor med hjälp av tre sommarungdomar. 

 

Föreningen har bedrivit inomhusträning vintertid som innebandy, volleyboll och fotboll, men 

även bordtennis och biljard. Kamrumklassikern (skidlopp, cykellopp, Kamrumjoggen) och 

Musikquiz anordnades under året tillsammans med sektionerna. Vi deltog även under 

vinterveckan samt på andra lokala evenemang. 

 

Det har varit ett svårt år för alla föreningar. Den ekonomiska sidan har inneburit mindre 

intäkter eftersom vi inte haft något A-lag i spel men även pga epidemin då vi inte kunnat 

arrangera saker som tidigare. De medel som tillförts föreningen är medlemsavgifter, 

sponsorintäkter bidrag, Svenska spel samt vissa arbeten. 

Arbeten har varit städning av kommunens vägar samt väg 97, parkeringsvakter samt skötsel 

av miljöstation. Föreningen har även ansvarat för badplatsen.  

 

De olika sektionerna i föreningen, fotbolls-, skoter-, allaktivitets-, nöjes- samt gymsektionen, 

har bedrivit verksamhet som redovisas för respektive sektion men dessa har även varit 

delaktiga i den gemensamma verksamheten. 

 

Säsongen avslutade med en resa till Mårdsel (med övernattning) där styrelse och sektioner 

med familjer utvärderade året och inspirerade varandra till fortsatta aktiviteter i föreningen. 

  

…...................... …......................  …...................... 
Ordf  Karin Sandling Vice ordf Andreas Renberg   Sekreterare Kathrin Isaksson 

 

…...................... …......................  …...................... 
Kassör Ann-Katrin Persson Ledamot Håkan Sandling  Ledamot Niklas Norberg 

 

…......................    
Ledamot Maria Norberg  



Styrelsens/Föreningens verksamhetsplan 2021 
 

Övergripande mål för föreningen: 

Vi vill: 

 erbjuda alla barn, unga och vuxna gemenskap med en meningsfull och utvecklande 

fritidssysselsättning med vikt på rörelse och motion.  

 ge alla möjlighet att delta utifrån sin kapacitet.  

 på sikt få fler engagerade föräldrar och andra vuxna. 

 starta upp nya verksamheter som kan passa alla.  

 skapa förutsättningar för att ha framtida ungdomslag och seniorlag i seriespel. 

 ha en förening som erbjuder alla en plats.  

 arbeta i en anda där vi ser till allas lika värde, tar avstånd från droger, mobbing, 

särbehandling och främlingsfientlighet.  

 

Styrelsens uppdrag är att: 

 Planera och besluta övergripande frågor 

 Fastställa budget 

 Följa upp verksamheten ekonomiskt och innehållsmässigt 

 Kalla till möten enligt stadgarna 

 Ansvara för föreningens anläggning 

 Inventera behov av ledare i föreningen 

 Hjälpa sektionerna att driva sin verksamhet framåt 

 

Styrelsens mål är att: 

 Utveckla föreningen 

 Marknadsföra föreningen 

 Öka antalet medlemmar 

 Bedriva en väl planerad och fungerande verksamhet 

 Ha välutbildade och engagerade personer på samtliga positioner 

 Hitta nya samarbetspartners som har samma målsättning 

 

Föreningen kommer under 2021 att:  

 

 Ordna Kamrumklassikern. 

 Delta i olika arbeten för att samla in pengar till föreningen. 

 Anordna Idrottens Dag. 

 Bedriva inspirerande barn- och ungdomsverksamhet 

 Integrationsprojekt med idrott för asylsökande barn och vuxna. 

 Hitta nya former för att få fler personer – i alla åldrar - att röra på sig 

 Kolla upp möjligheterna att bygga en Padelhall/gym på Kamrum 

 Visa att vi finns! Under mottot ”Syns man inte så finns man inte” se till att vi varje 

vecka visa upp vad föreningen erbjuder. 

 

 

 

 



VERKSAMHETSBERÄTTELSE FOTBOLLSSEKTIONEN 2020 

Vi i sektionen och Harads IF:s styrelse insåg tidigt på försäsongen att det var en omöjlighet för oss att 

försöka få till ett seniorfotbollslag och medverkan i seriespel. 

Tanken på att återuppväcka Harads United fanns men det fattades både intresse och engagemang av 

dem som blev tillfrågade. 

Men tack vare ett nytt projekt som Norrbottens Fotbollsförbund dragit igång så fick vi kontakt med 

Paulina Lindström som håller i projektet, ett projekt som riktar in sig på att starta upp 

ungdomsfotboll i föreningar ute på landsbygden där det inte finns någon ungdomsfotboll. 

Den 29 maj samlades många intresserade ungdomar med föräldrar på Kamrum där Paulina 

organiserade träningarna så att alla fick vara med. Det blev ett stort intresse för ungdomarna så varje 

tisdag blev det träning för åldersgrupperna födda 2007-2009, 2010-2012 och 2013-2014. Mixade lag 

både flickor och pojkar. 

27 juni var det premiärmatch hemma mot Töres ungdomslag som kom och besökte oss. Lagen fick 

för första gången spela riktiga matcher och det märktes att dom gillade det. 

Tisdagsträningarna fortsatte och den 11 juli var det så dags för returmöten i Töre och vi fick några 

spännande matcher att se på. Att som ungdomsspelare få åka på match på bortaplan var för alla en 

stor upplevelse. 

Barmarksträningarna fortsatte säsongen ut och avslutades på Kamrum med diverse aktiviteter och 

fika.  

Under hösten är det aktiviteter inomhus i Sporthallen tisdagar och onsdagar som gäller för dessa 

ungdomslag. Vad vi saknar är ledare och tränare som kan hjälpa till. 

     Lennart Persson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Verksamhetsberättelse Harads United 2020 

 

Harads United, är den del i Harads IF som mestadels består av asylsökande, både män och 

kvinnor. De kommer från många olika länder, Afghanistan, Etiopien, Somalia, Azerbaijan, 

Iran, Syrien för att nämna några.  

Det har varit träningstider för herrar inomhus i sporthallen två gånger/vecka under vinter 

och vår och en gång/vecka under hösten.  

Under sommaren har samma gäng spelat fotboll på Kamrum, dock inte lika frekvent som 

tidigare år. Man har mest spelat volleyboll - i princip dagligen - i Harads på tennisbanan och 

beach-volleyboll på stranden.  

Tjejerna/damerna har haft träningstid i sporthallen på torsdagar, under vinter, vår och höst.  

Harads United har också hjälpt till med olika jobb, ex parkeringsvakter och vägstädning, för 

att få in lite inkomster till laget. 

Vi önskar att vi kunde hitta fler svenska ledare runt lagen. 

Det är svårt att samordna träningar mm pga att folk flyttar och även nya asylsökande 

kommer. Språket är också ett problem och att nå ut med rätt information.  

 

 

//Karin Sandling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Allaktivitetssektionens berättelse 2020 

 

Sektionen har bestått av Håkan Sandling och Eivon Lundberg.  

Vi har under året ansvarat för tillsyn och skötsel av Allaktivitetshuset samt skött om 

uthyrningen av detsamma. 

Huset har under året nyttjats av både unga och gamla för bland annat pingis och bordtennis 

samt musikquiz och andra spelkvällar. 

Det har varit uthyrt till både privata och föreningar.  

Nya biljardköer är inköpta. 

Rasskydd är uppsatt på framsidan samt en ny bro har fixats.   

Sektionen sköter även om miljöstationen i Bodträskfors. 

Under 2021 planerar vi att renovera huset, göra miljöförbättringar (byta alla fönster och 

isolera) samt handikappanpassa entré och toaletter bla. 

 

 

Allaktivitetssektionen genom Håkan S. 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

Verksamhetsberättelse från nöjessektionen 2020 
 
 
 
Nöjessektionen har bestått av Maria Sandling och Frida Enberg. Den 
vakanta platsen blev tyvärr inte tillsatt. 
 
Sektionen har under året skött kioskförsäljning 
vid Skidloppet, Kamrumjoggen och Broarna 
Runt samt deltagit vid de övriga arrangemang 
föreningen ordnat.  
 
Vi hade sammandrag på Kamrum under 
sommaren för barn och ungdomar där kiosken 
var öppen för försäljning av hamburgare, läsk 
och godsaker.  
 
Efter säsongens slut anordnade sektionen en 
avslutningsträff för styrelse och sektioner med respektive. Denna 
träff ägde rum i Mårdsel där vi tillsammans pratade om säsongen 
som gått och hur vägen ser ut framåt. 
 
Vid datorn Maria S 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Verksamhetsberättelse 2019-20 

Skotersektionen 

Vi har under senaste säsongen sladdat och underhållit leder i vanlig ordning samt 

försett bakvaler och stugor med ved. I December anordnade vi en medlemsfest på 

allaktivitetshuset där vi bjöd medlemmar på tacos. 

Under vinterveckan 2020 anordnade vi en lite annorlunda skotertävling i backen 

nedanför hembygdsgården, bra deltagande och publikantal trots snöovädret! Samma 

kväll hade vi en middag med fest och underhållning på Edeborg. 

Vi tillverkade och sålde en sladd på beställning av Mårduddens skoterförening. 

Verksamhetsplan 2020-21 

December – Genomgång av utrustning / medlemsfest på Allak. 

Januari – Sladdning av skoterleder 

Februari – Tävling vintervecka med eventuell fest/Sladdning av skoterled och 

skidspår. 

Mars – Sladdning av skoterled och skidspår/vedhantering 

April – Upprustning av skoterkojan på Haradskölen/ev. Sladdning och vedhantering 

Maj – augusti – Underhåll av kojor samt ev röjning och vedhantering. 

Löpande under året givetvis service och underhåll på skotrar och sladdar. 

 

/Johan, Joel, Sven-Erik och Jonas 
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HARADS GYM Verksamhetsberättelse 2020 

 

Under året har sektionen bestått av Sofia Midbjer, Agnes Midbjer. Annika 

Berggren och Jesper Winroth. Jesper flyttade dock under sommaren och 

sedan har hans plats varit vakant. 

 

Gymsektionen har under året fortsatt med öppet fem dagar i veckan och 12 

timmar per dygn. Med hjälp av några stöttande medlemmar lyckades vi även 

ha öppet alla veckodagar hela sommaren om än aningen kortare tider. 

 

Medlemsantalet under året har varit: 33 helårsmedlemmar och 15 ½-

årsbetalande ungdomar, vuxna samt seniorer. Då tagglåset kräver en del 

administration från sektionen valde vi bort månadsbetalningar samt att vi inte 

har servar med taggar, koder och inloggningshjälp vid varje förfrågan utan 

sådan har erbjudits 1 tid i veckan, därutöver i mån av tid. Några 

månadsbetalningar har vi tillåtit som prova på samt för sommaren, 8 enstaka 

månader köptes. 

 

Sektionen har haft 2 fysiska möten under året och därutöver kommunicerat digitalt vid 

nödvändiga frågor. Facebooksidan används flitigt av intresserade med frågor vilket 

har underlättat en hel del. 

 

Gymsektionen har under året inte arbetar med något speciellt projekt utan 

försöker bra hålla gymmet öppet för träning så mycket vi bara orkar. 

 

Även fortsättningsvis önskar sektionen få input och hjälp från medlemmar 

och intresserade om driften, tiderna, utrustningen eller framtiden för gymmet. 

 

 

 

 

 
    / Gymsektionen  

 

 

 

 

 

 



 

HARADS GYM Verksamhetsplan 2021 

 

Gymsektionen fortsätter i första hand att arbeta för att hålla gymmet öppet för 

träning. Förhoppningsvis kommer vi kunna anlita någon att måla 

om/renovera lite i lokalen.  

 

Utrustning planeras att köpas in beroende på ekonomi och medlemmarnas 

önskemål. En genomgång av behovet är tänkt till efter eventuell 

uppfräschning då nya möjligheter kan bli tydligare. 

 

Ett projekt som kommittén tänkt presentera är en ”prova på” dag i samband 

med exempelvis Världshjärtdagen i september. Vi har även föreslagit för 

Edefors bad & sporthall att ha öppet hus och då låta intresserade komma och 

prova gymmet. 

 

Även fortsättningsvis önskar sektionen få input och hjälp från medlemmar 

och intresserade om driften, tiderna, utrustningen eller framtiden för gymmet. 

 

 

Medlemsavgifterna för 2021 föreslås vara: 

Födda 2003 – 1957 betalar:         800:- 

Födda 1956 och tidigare betalar: 400:- 

Födda 2006 – 2004 betalar:         400:-  

 

Tagg kan hyras/köpas för           200:- 

 

Beroende på hur öppettiderna blir under sommaren kan ett speciellt 

sommarpris komma att erbjudas även i år om någon önskar. 

 

Halvår gäller 6 månader från när koden administreras och föreslås till ½ 

årsavgiften + 100:-. Årskortet gäller 12 kalendermånader från när koden 

administreras. 

 

Önskar grupper/företag hyra gymmet för egen träning så kostar det 1000:-

/termin för 1 kväll i veckan efter 19:30. ALLA som ska träna måste dessutom 

vara medlemmar. 

 

 

Till ny gymsektion föreslås: 

Agnes Midbjer 

Sofia Midbjer 

Annika Berggren 

Vakant 

 

 
    / Gymsektionen  



 
 
 
 
HARADS IDROTTSFÖRENING Org nr: 898500-0614 

 

Kassörens rapport för bokföringsåret 20191101 -- 20201031 

 

 

Årets resultat 20201031 visar på  + 208 865:40 

 

Kassa:   3 285:21 

Swedbank  601 116:51 

Länsförsäkringar: 115 893:24 

   720 294:96 

 

 

 

 

.................................................... 

Kinna Persson 

Kassör 

 

 
 

 


